
Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie športu Mestského zastupiteľstva v Rožňave dňa 1.12.2020 

 

 

 

bod  PROGRAM predkladateľ 

 Otvorenie  

1. Plnenie uznesení Ladislav Dávid 

2. Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta Rožňava 
Ing. Klára 

Leskovjanská 

3. VZN o kronike mesta Rožňava – informatívna správa 
Mgr. Juraj 

Halyák 

4. 
Zmluvy a dodatky o podmienkach užívania multifunkčnej telocvične – 

informatívna správa 

Ing. Ivan 

Nemčok 

5. 
Najvyššie mestské ocenenia a najúspešnejší športovci mesta – 

informatívna správa 

Ladislav Dávid 

6. Rôzne; OK Gemer – žiadosť o poskytnutie miestnosti č. 2 v OKC Ladislav Dávid 

 Záver  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda Ladislav Dávid, privítal všetkých prítomných a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Do bodu rôzne navrhol prerokovať žiadosť od OK Gemer. Všetci 

prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie 

a jednomyseľne ho schválili.  

 

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:   1 

Členovia komisie hlasovali: 6 

 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

 

za 

 

za za za za za - 

 

 

 



k bodu č. 1 

Plnenie uznesení 

 

Uznesenie č. 01/12/2020 – Členovia komisie športu plnenie uznesení berú na vedomie. 

 

 

k bodu č. 2 

návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta Rožňava 

Ing. Klára Leskovjanská – prezentovala predložený materiál. 

 

Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania:    návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta Rožňava 

Číslo uznesenia:  2 

Členovia komisie hlasovali:  6 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

 

za 

 

za 

 

za 

 

za 

 

za 

 

za 

 

- 

 

 

 

Uznesenie č. 02/12/2020 – komisia športu odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 2. 

zmenu rozpočtu mesta Rožňava.  

 

 

k bodu č. 3 

VZN o kronike mesta Rožňava – návrh – informatívna správa 

Mgr. J. Halyák - návrh nového VZN o kronike mesta Rožňava predkladáme na základe 

podkladov predložených odborom kultúry, športu a cestovného ruchu MsÚ. V zmysle platnej 

legislatívy obce sú povinné viesť obecnú kroniku v štátnom jazyku, prípadne aj v jazyku 

národnostnej menšiny. K 1. 4. 2018 bol zrušený zákon č. 80/1920 Zb. o pamätných knihách 

obecných a v súčasnosti vedenie obecných kroník neupravuje žiadny všeobecne záväzný 

právny predpis. Kronikári tak využívajú len „Praktickú príručku pre kronikárov“ vydanú v roku 

2019. Návrh nového VZN sa opiera o odporúčania uvedené v príručke a upravuje náležitosti 

kroniky, chronologický postup jej tvorby a postavenie kronikára. Na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva 19. 11. 2020 predniesol svoje pripomienky k návrhu VZN poslanec Zoltán Beke. 

Mestské zastupiteľstvo následne prerušilo rokovanie o tomto materiáli s tým, že pripomienky 

budú prerokované na najbližšom rokovaní Komisie kultúry, cestovného ruchu a regionálnej 

politiky a v rokovaní o tomto bode bude MZ pokračovať 17. 12. 2020. Zoltán Beke navrhol: 

článok 1 ods. 3 – zmeniť na „a súčasne sa zabezpečuje preklad do maďarského jazyka.“ 

čl. 4 – doplniť: „informácie od spoločenských, kultúrnych organizácií, občianskych združení, 

klubov.“ 



čl. 7 ods. 5 – zmeniť termín na „31. 3. nasledujúceho roka.“ 

čl. 7 ods. 6 – doplniť „a je k nahliadnutiu na MsÚ“ 

čl. 9 ods. 4 - preklad do maďarského jazyka uviesť ako náklad.  

 

Ing. Nemčok – navrhuje  v čl. 1 ods. 3 nechať pôvodné znenie, aby sa v budúcnosti nevyžadoval 

preklad kroniky do MJ aj s pred rokov 2011. V čl. 7 ods. 5 určiť termín na 30.6 nasledujúceho 

roka, nakoľko štatistické údaje sa spracúvajú do konca marca a kronikár má až následne prístup 

k týmto relevantným údajom. Ostávajúce pripomienky navrhuje schváliť tak ako ich 

prezentoval poslanec Beke. 

 
Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania:    VZN o kronike mesta Rožňava – návrh – informatívna správa 

Číslo uznesenia:   3 

Členovia komisie hlasovali:  6 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

 

za 

 

za za za za za - 

 

 

Uznesenie č. 03/12/2020 – komisia športu návrh VZN o kronike mesta Rožňava berú na 

vedomie a odporúčajú zapracovať navrhnuté zmeny v zmysle návrhu Odboru kultúry, športu 

a cestovného ruchu. 

článok 1 ods. 3 – v pôvodnom znení 

čl. 4 – doplniť: „informácie od spoločenských, kultúrnych organizácií, občianskych združení, 

klubov.“ 

čl. 7 ods. 5 – zmeniť termín na „31. 6. nasledujúceho roka.“ 

čl. 7 ods. 6 – doplniť „a je k nahliadnutiu na MsÚ“ 

čl. 9 ods. 4 - preklad do maďarského jazyka uviesť ako náklad.  

 

 

bod č. 4 

Zmluvy a dodatky o podmienkach užívania multifunkčnej telocvične – informatívna 

správa  

Ing. Nemčok – mesto Rožňava v roku 2012 uzavrelo s Gymnáziom P. J. Šafárika Zmluvu 

o podmienkach užívania multifunkčnej telocvične. V Roku 2016 bola táto zmluva zmenená 

a doplnená Dodatkom č. 1. Na základe kontroly uskutočnenej v roku 2019 hlavnou 

kontrolórkou mesta boli prijaté opatrenia na odstránenie nedostatkov. Po jednaní s novým 

vedením gymnázia v spolupráci so športovými klubmi, ktoré túto telocvičňu využívajú, 

Komisiou športu pri MZ v Rožňave bol vypracovaný Dodatok č. 2. Okrem toho sa s vedením 

gymnázia dohodli presné podmienky spracovania podkladov k rozpočítavaniu nákladov. 



Napríklad sa jedná o spotrebu energií len na tomto odbernom mieste. Dohodol sa aj funkčný 

mechanizmus informovania o uzavretých nájomných zmluvách s inými subjektmi, čo je 

podkladom na rozpočítanie príjmov.  So športovými klubmi sa dohodlo, že mládežnícke 

kategórie, ktoré chcú trénovať v telocvični budú zriadené ako športové útvary pri našom CVČ 

a náklady na telocvičňu za tieto tréningy budú hradené cez centrum podľa dohodnutého 

cenníka. Kategórie dospelých budú mať uzavreté samostatné zmluvy s gymnáziom. 

Basketbalové zápasy počas víkendov budú v rámci spoluvlastníckeho podielu, tak ako doteraz. 

V novom znení je zahrnutá aj časť hodín vyučovania telesnej výchovy Základnej školy Zlatá 2. 

V Dodatku č. 2 sa ďalej doplnili niektoré oprávnené náklady na ktorých sa bude podieľať mesto 

a hlavne sa odstránila disproporcia v znení Čl. VI, bod 1/ ktorý hovorí o úhradách vo výške 

spoluvlastníckeho podielu 64:36 a Čl. VII, bod 8/ ktorý Dodatok č. 1 zmenil na rozpočítavanie 

v pomere 50:50. V súčasnosti je návrh Dodatku č. 2 podaný na schválenie orgánmi KSK 

s predpokladom účinnosti od 1.1.2021.     

 

Ing. Lörinc – sa dopytuje, prečo sú v novej navrhovanej zmluve v čl. V. č. 1 písm. b) zakotvené 

len basketbalové zápasy a nie ligové.  

 

Číslo hlasovania: 4.   

Bod rokovania:    zmluvy a dodatky o podmienkach užívania multifunkčnej telocvične – informatívna správa 

Číslo uznesenia:   4 

Členovia komisie hlasovali:  6 

  

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

 

za 

 

za za za za za - 

 

Uznesenie č. 04/12/2020 – členovia komisie informatívnu správu berú na vedomie 

a odporúčajú odpoveď na dotaz p. Lörinca zistiť Odborom kultúry, športu a cestovného ruchu.  

 

 

bod č. 5 

Najvyššie mestské ocenenia a najúspešnejší športovci mesta – informatívna správa 

E. Švedová – mesto Rožňava aj tohto roku zverejnilo výzvy na najvyššie mestské ocenenia, 

a to na Cenu mesta Rožňava a Čestné občianstvo mesta Rožňava. Návrhy bolo možné zaslať 

do 30. 10.2020. K dnešnému dňu došlo niekoľko návrhov na Cenu mesta Rožňava, z toho jeden 

In memoriam. Najúspešnejší športovci svoje návrhy mohli predložiť do 30. novembra 2020. 

Pretože komisia zasadá deň po termíne doručenia návrhov, navrhujem  zvolať mimoriadne 

zasadnutie na ich prerokovanie a odporúčanie MZ v mesiaci december, a to na deviateho 

o 15.00 hod.  

 

Číslo hlasovania: 5.   

Bod rokovania:    najvyššie mestské ocenenia a najúspešnejší športovci mesta – informatívna správa 



Číslo uznesenia:   5  

Členovia komisie hlasovali:  6 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

 

za 

 

za za za za za - 

 

Uznesenie č. 05/12/2020 – komisia športu Členovia komisie informatívnu správu berú na 

vedomie a súhlasia s mimoriadnym zasadnutím komisie na  deň 9.12.2020 o 15.00 hod.  

 

 

bod č. 6 

Rôzne: OK Gemer - žiadosť o poskytnutie miestnosti č. 2 

L. Dávid – Olympijský klub Gemer žiada vedenie mesta o poskytnutie miestnosti č. 2 v budove 

OKC za účelom zriadenia archívu dokumentácie, fotoalbumov a iných memorabílií  z histórie 

športu v Rožňave. Nakoľko schválená miestnosť 5-6 v podstate je jedna miestnosť, v ktorej sa 

už medzičasom začala realizovať Sieň slávy, druhá miestnosť by poslúžila na vyššie uvedené 

účely.  

 

Číslo hlasovania: 6.   

Bod rokovania:    OK Gemer – žiadosť o poskytnutie miestnosti č. 2 

Číslo uznesenia:   6 

Členovia komisie hlasovali:  6 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

 

za 

 

za za za za za - 

 

Uznesenie č. 6/12/2020 členovia komisie športu odporúčajú predloženú žiadosť prerokovať aj 

v komisii finančnej, podnikateľskej a správy mestského majetku. Mestskému zastupiteľstvu v 

Rožňave odporúčajú schváliť zverejnenie zámeru bezplatnej výpožičky na 1 rok s možnosťou 

predĺženia nájmu nebytových priestorov v budove OKC na prízemí, miestnosť č. 2 o výmere 

27,5 m2.  

 

 

 

Zapísala: Erika Švedová                                             Ladislav Dávid v.r.   

tajomníčka komisie                predseda komisie 


